
Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlage[n] 

1 oktober 2020  Zaaknummer: 1054793 geen 

    

Behandeld door Doorkiesnummer Vries  

R.B. Baas 0592-266862 16 december 2020  

 
 
 
 
 Aan: Fractie PvdA Tynaarlo 

Garnizoenslaan 2 
9471 ML Zuidlaren  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Onderwerp: Beantwoording vragen platform burgerparticipatie/VN-panel 

 
 
 
Geachte heer Dijkstra 
 

Postadres  Bezoekadres  Website Bankrelaties 

Postbus 5, 9480 AA Vries Kornoeljeplein 1, Vries www.tynaarlo.nl  IBAN: NL02BNGH0285079050  

   IBAN: NL05BNGH0285079093 (belastingen en leges) 

Telefoonnummer Faxnummer E-mail BIC: BNGHNL2G 

[0592] 26 66 62 [085] 20 84 923 info@tynaarlo.nl  

 

Op 1 oktober jl. heeft u ons een brief gestuurd, waarop wij nog niet geantwoord hebben. Dit vinden wij 
vervelend. Na het vertrek van een van onze medewerkers moest het werk opnieuw verdeeld worden. 
Dit heeft ertoe geleid dat deze brief langer is blijven liggen, dan wij normaal gesproken nastreven. Wij 
bieden u hiervoor onze verontschuldigingen aan.  
  
In uw brief stelt u een aantal vragen, die wij hieronder beantwoorden: 
  
Vraag 1: Kunt u aangeven waarom het Platform Burgerparticipatie Sociaal Domein in onze gemeente 
niet meer actief is? 
Ja, we hebben moeten constateren dat het Platform Burgerparticpatie en de gemeente verschillende 
verwachtingen hadden ten aanzien van de inzet, en de werking van het platform. Dit verschil van inzicht 
heeft ons vorig jaar zomer, in gezamenlijkheid, doen besluiten om te stoppen met de werkzaamheden 
van het platform. Er is toen afgesproken dat wij als gemeente met een heroverweging zouden komen 
over de wijze waarop het platform zijn taak weer kon oppakken.  
Tegelijkertijd is duidelijk geworden dat de adviserende rol in WMO, Jeugd en Participatiewet, een taak 
die vanuit de notitie Burger Aan Boord bij het platform zijn belegd, niet meer adequaat werd opgepakt.  
Hieraan is nu voldaan door het besluit van het college om een adviesraad sociaal domein in te stellen. 
De procedure om deze op korte termijn in te richten wordt nu opgepakt 
 
Vraag 2. bent u het met ons eens dat de gemeente Tynaarlo door deze situatie momenteel niet meer aan 
haar wettelijke verplichtingen voldoet? Zo niet, waarom niet? 
Ja, als college delen wij uw zorgen rond onze wettelijke verplichtingen. Vandaar de recente oprichting 
van een nieuwe adviesraad sociaal domein en de beslissing hiervoor leden te werven. Hierbij denken wij 
in ieder geval, vanwege de expertise, aan een afvaardiging vanuit het VN panel en #JongTynaarlo in deze 
nieuwe adviesraad. 
  
Vraag 3. Bent u van plan om het platform op zeer korte termijn nieuw leven in te blazen en zo ja: welke 
acties gaat u daartoe ondernemen? Zo niet, waarom niet? 
Nee, het ligt niet in de lijn der verwachting dat het Platform Burgerparticipatie Sociaal Domein, in de 
huidige vorm, nieuw leven wordt ingeblazen, aangezien we samen met de leden van het platform 
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eerder tot de conclusie zijn gekomen dat de voorziene opzet in de praktijk niet goed bleek te werken. 
Het college is bezig met een participatieverordening waarin wij, in samenspraak met uw Raad en 
inwoners, een betere invulling willen geven aan de verschillende instrumenten voor 
inwonersparticipatie. 
  
Vraag 4. Deelt u onze zorgen over het voortbestaan van het VN Panel en zo ja: bent u bereid om ook 
hiervoor op zeer korte termijn in actie te komen? 
Nee, deze zorg delen wij niet. Kortgeleden hebben wij goede afspraken met het VN-panel kunnen 
maken om de werkzaamheden voort te kunnen zetten. Over deze ontwikkeling heeft u separaat een 
brief van ons ontvangen. 
  
Ervan uitgaande u zo voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders 
 

J.W. Westen drs. M.J.F.J. Thijsen 
loco-gemeentesecretaris Burgemeester 

 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 
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Aan: het college van burgemeester en wethouders, in afschrift aan de 

gemeenteraad 
 
Geacht college, 

 
In de week van 5 tot en met 9 oktober 2020 staan we in Nederland stil bij 

toegankelijkheid. Een breed thema dat we in Tynaarlo vaak invulling geven met 
de slogan ‘iedereen doet ertoe en iedereen doet mee’. Het is een ambitie die de 

PvdA na aan het hart ligt en met ons velen in deze gemeente. We hebben op dit 
gebied een eer en een ambitie hoog te houden. 
We vinden het dan ook zeer zorgelijk dat ons berichten bereiken dat het Platform 

Burgerparticipatie Sociaal Domein in Tynaarlo niet meer functioneert. Dit 
platform is geïnstalleerd door het vorige College in het najaar van 2017, als 

opvolger van de WMO-adviesraad en de Cliëntenraad WWB/WSW. Deze raden 
werkten zo, dat ze pas achteraf adviseerden als de gemeentelijke plannen 
uitgewerkt waren. Met de instelling van het nieuwe platform was het de ambitie 

om inwoners vroegtijdig, dus bij het begin van de beleidsontwikkeling, mee te 
laten denken en –bepalen – samen met een aantal ambtenaren. Hiermee 

voldoen we tevens aan de wettelijke verplichtingen vanuit de WMO en de 
Participatiewet. 
Inmiddels staat het Platform Burgerparticipatie Sociaal Domein in Tynaarlo al 

meer dan een jaar op non-actief. Diverse leden vanuit de vertegenwoordiging 
van de inwoners hebben het platform daarom verlaten. De fractie van de PvdA 

vindt dit een zeer ongewenste situatie. 
Vergelijkbare zorgen hebben wij over de toekomst van het VN Panel. Het aantal 
leden daarvan neemt eveneens schrikbarend af. Dit hangt voor een belangrijk 

deel samen met het ontbreken van een toekomstperspectief voor het panel. Uw 
college is al geruime tijd bezig met het ontwikkelen van een nieuwe 

adviesradenstructuur voor het sociale domein, waarin zowel het platform als het 
VN Panel een plek zouden moeten krijgen – gekoppeld aan een langjarige 
ondersteuning vanuit de gemeente. Dit huiswerk heeft u nog steeds niet 

opgeleverd en daarom hangt ook het VN Panel nu in de wind. Wij hebben 
begrepen dat het eerder een kwestie van weken in plaats van maanden is 

voordat het panel de werkzaamheden definitief gaat neerleggen. Gezien de 
voorbeeldrol die de gemeente Tynaarlo de afgelopen jaren heeft gespeeld op het 



gebied van de toegankelijkheid voor mensen met een beperking is dit een 

beschamende situatie. Wij kunnen dit niet met elkaar laten gebeuren. 
 

 
In dit verband stellen we u graag de volgende vragen: 
 

- kunt u aangeven waarom het Platform Burgerparticipatie Sociaal Domein in 
onze gemeente niet meer actief is? 

 
- bent u het met ons eens dat de gemeente Tynaarlo door deze situatie 
momenteel niet meer aan haar wettelijke verplichtingen voldoet? Zo niet, 

waarom niet? 
 

- bent u van plan om het platform op zeer korte termijn nieuw leven in te blazen 
en zo ja: welke acties gaat u daartoe ondernemen? Zo niet, waarom niet? 
 

- deelt u onze zorgen over het voortbestaan van het VN Panel en zo ja: bent u 
bereid om ook hiervoor op zeer korte termijn in actie te komen? 

 
 

In afwachting van uw reactie, bij voorbaat onze dank, 
 
Met vriendelijke groet, 

 
 

 
Koos Dijkstra 
Fractievoorzitter PvdA Tynaarlo 
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